

11月27号早上广州口语 PDF转换可能丢失图片或格式，建议
阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/176/2021_2022_11_E6_9C_88

27_E5_8F_B7_c8_176403.htm 发帖：amurohsj地点广州！本人
本来10am开考，不过提前了大概半小时，所以大家以后记得
一定要提前1个小时到考官是一个叫JG的中年男人，part1:
what is full name? are you a student? whats your major?what is you
ideal job?how is the easy way to get job?whatts the most interesting of
you major? tell sth about wildlife.do people in Guangzhou like to
keep pet?which kind do they like best? How often do you go out for
evening? who do you usually spend the enevning with?.....part2:what
kind of expensive thing do you want?what is it? how does it cost?
how long do you want to keep it?这部分没有准备，说的一塌糊
涂，而且后来还没有话说。还要他提示。死定了！！！！

！ part3:how do you think of the parents attitudes towards saving
money to their children? how about childrens attitudes towards
money saving? how do the children use their pocket money?what are
the differences between men and women when doing shopping?
whats the future shopping habits? what do you think of credit card?
正个test就栽在了part2哪里！最后那个大叔还和我握手跟我say
goodbye，不知道是不是意味宣布死亡了。都怪不是好好准备
一下！哎！希望对下午考或以后的朋友有帮助吧！100Test下
载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问

www.100test.com